



Notice is hereby given that Bathurst City Council intends to consider amendments to By-Law No. 2006-01 entitled "The City of Bathurst Municipal Plan By-Law" as follow:

Daniel Drive and Vanier Boulevard

Change the land use designation of lots bearing civic numbers 1270 to 1296 Daniel Drive and 1330 Vanier Boulevard and bearing PIDs 20027793, 20027785, 20027769, 20027744, 20349247 and 20348231. For the purposes of the municipal plan, the land use designation is changed from "Residential" to "Integrated Development".

The purpose of this rezoning is to allow the development of a residential complex comprising several multi-unit rowhouses.

City Council will meet in Council Chambers at 6:30 pm on Monday, March 3, 2025, to make a public presentation of the proposed amendments

Written objections to the said amendments shall be received by the City Clerk's office, in writing, no later than 4 pm, Thursday, April 3rd, 2025. The City Clerk's office is located in City Hall, 150 St-George Street, Bathurst, NB E2A 1B5.

City Clerk
City of Bathurst
150 St-George Street
Bathurst, NB E2A 1B5
(506) 548-0400 / Clerk@bathurst.ca

Avis est par la présente donné que le conseil municipal de la Ville de Bathurst a l'intention d'envisager les modifications suivantes à l'arrêté 2006-01 intitulé « Arrêté portant adoption du Plan municipal de la City of Bathurst » comme suit :

Promenade Daniel et Boulevard Vanier

Changer l'affectation du sol des terrains portant les numéros civiques allant de 1270 à 1296, promenade Daniel et 1330, boulevard Vanier et portant les NID 20027793, 20027785, 20027769, 20027744, 20349247 et 20348231. Aux fins du plan municipal, l'utilisation du sol est changée de "Résidentiel" à "Aménagement Intégré".

Le but de ce rezonage vise à permettre l'aménagement d'un complexe résidentiel comprenant plusieurs habitations à logement multiples en rangée.

Le conseil municipal se réunira dans la salle du conseil le lundi 3 mars 2025 à 18 h 30 pour présenter les modifications proposées.

Les **objections écrites** auxdites modifications doivent être envoyées par écrit à la greffière municipale au plus tard le jeudi 3 avril 2025 à 16 h. Le bureau de la greffière municipale est situé dans l'hôtel de ville au 150, rue St-George, Bathurst (Nouveau-Brunswick) E2A 1B5.

Greffière municipale
Ville de Bathurst
150, rue St-George
Bathurst (Nouveau-Brunswick) E2A 1B5
(506) 548-0400 / Greffiere@bathurst.ca